
    
    

    

 

 
 
 

Programma 1 - Wonen | 
Wat willen we bereiken? 
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Doelstellingen 

B25 | 1.1 Een groter woningaanbod voor al onze inwoners 
 

Actie(s) voor 2025 

B25 | 1.1.1 We wijzen het wettelijk toegestane maximum van nieuwbouwwoningen toe met voorrang 
aan eigen inwoners 
We maken afspraken met ontwikkelaars van gebiedsontwikkelingen om het wettelijk toegestane 
maximum percentage van betaalbare koopwoningen toe te wijzen aan eigen inwoners. 
 

B25 | 1.1.2 We zorgen bij nieuwbouwprojecten dat de percentages uit de Woonvisie van sociale huur 
en betaalbare huur- en koop worden toegepast 
Dit doen we door deze percentages aan het begin van de planvorming kenbaar te maken aan de 
ontwikkelaars. We leggen deze afspraken vroegtijdig vast in de anterieure overeenkomst met de 
ontwikkelaar. 
 

B25 | 1.1.3 We evalueren de pilot ‘Experimentenregeling voorrangsregeling sociale huurwoningen 
vitale beroepsgroepen De Ronde Venen’ 
We evalueren, samen met Cazas Wonen en de betrokken werkgevers, de pilot door kwantitatief en 
kwalitatief onderzoek te doen. 
 

B25 | 1.1.4 We maken nieuwe prestatieafspraken 
We maken nieuwe prestatieafspraken met Cazas Wonen, de Huurdersvereniging Weidelanden en 
lokale zorgpartijen. Hiervoor zijn de uitgangspunten uit de Woonvisie en de Woonzorgvisie leidend. 
 

B25 | 1.1.5 We ontwikkelen de locatie van De Trekvogel 
Op de locatie van de voormalige basisschool de Trekvogel ontwikkelen we woningen. Op basis van 
een ruimtelijk kader verkopen we de locatie. Een deel van de opbrengst gebruiken we voor de 
herhuisvesting van de huidige gebruikers. Daarbij kijken we onder andere naar herhuisvesting in het 
Werkcentrum voor bijvoorbeeld de Voedselbank. 
 

B25 | 1.1.6 We ontwikkelen de locaties Oosterland, Maricken II, De Meijert en Argon 
De locaties Oosterland, Maricken II, De Meijert en Argon worden bouwrijp gemaakt. De verkoop van 
de eerste woningen in Het Oosterland en de Maricken II start in 2025. 
 

B25 | 1.1.7 We voeren het Centrumplan Vinkeveen uit 
De stedenbouwkundige plannen voor een aantal deelgebieden worden door de ontwikkelaar 
uitgewerkt. De eerste deelgebieden worden bouwrijp gemaakt. Tegelijkertijd investeren wij in de 
doorgaande infrastructuur in Vinkeveen, daarvoor werken we de plannen uit. 
 

B25 | 1.1.8 We versnellen de ontwikkeling van woningbouwplannen 
Er is een blijvend grote vraag naar nieuwe woningen. Om te onderzoeken of grote maar vooral ook 
kleinere locaties kansrijk zijn is een onderzoeksbudget noodzakelijk. De afgelopen jaren was dit 
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budget ontoereikend om alle kansen te onderzoeken. Daarnaast is voldoende capaciteit noodzakelijk. 
Deze capaciteit zetten we blijvend in. 
 

B25 | 1.1.9 We ontwikkelen de Baljuwstraat en gymzaal De Brug 
We verkopen deze locaties aan marktpartijen op basis van de nog - in 2024 - vast te stellen kaders 
om woningbouw te ontwikkelen. 
 

Doelstellingen 

B25 | 1.2 Een goed bereikbare en verkeersveilige gemeente 
 

Actie(s) voor 2025 

B25 | 1.2.1 We voeren de reconstructie van de Dukaton in Mijdrecht uit 
We gaan onderzoek doen om de verkeersveiligheid te verbeteren en geluidsoverlast te verminderen. 
De resultaten van dit onderzoek zullen worden toegepast bij de reconstructie van de Dukaton. 
 

B25 | 1.2.2 We gaan 8 houten bruggen vervangen 
Veel houten bruggen zijn voorbij de technische levensduur. Om de veiligheid van de gebruikers te 
garanderen moeten we structureel (jaarlijks) houten bruggen vervangen om afsluiting van de objecten 
tegen te gaan. 
 

B25 | 1.2.3 We voeren de uitvoeringsplannen per dorp uit 
We hebben in 2024 per dorp en voor het Bedrijventerrein Mijdrecht een uitvoeringsplan opgesteld op 
basis van het Mobiliteits- en Verkeerveiligheidsplan 2023-2030. Er zijn concrete acties in deze 
plannen opgenomen. De uitvoering daarvan vindt in 2025 en de daaropvolgende jaren plaats. 
 

B25 | 1.2.4 We voeren het project sanering borden en palen uit 
Dit doen we per dorp. De uitvoering is in 2023 gestart. We voeren in 2025 de sanering in de dorpen 
Wilnis en Vinkeveen uit. 
 

B25 | 1.2.5 We bereiden de aanleg van doorfietsroutes voor 
De raad heeft in het kader van Het Oosterland besloten om de fietsverbinding naar Uithoorn te 
verbeteren. Het betreft onder andere de fietsbrug over de Kerkvaart. De besluitvorming over de 
verkenning voor het toevoegen van een fietsroute met behoud van de wandelroute op Het Oude 
Spoor heeft in 2024 plaatsgevonden. Op basis van dit besluit vindt in 2025 wel of geen verdere 
voorbereiding plaats. 
 

B25 | 1.2.6 We doen onderzoek naar verschillende mogelijkheden van deelmobiliteit 
Dit onderzoek bestaat uit het uitvoeren van een behoefte- en interessepeiling onder de inwoners van 
onze gemeente. Aan de hand daarvan voeren we een proef uit met het aanbieden van deelauto’s en 
deelfietsen. 
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B25 | 1.2.7 We passen de halte Mijdrecht-Centrum aan 
Het betreft het verbeteren van de verkeerskundige functionaliteit van de halte, het uitbreiden van de 
voorzieningen, de uitstraling en de verkeersveiligheid. Dit gebeurt in samenwerking met de provincie 
Utrecht. 
 

B25 | 1.2.8 We voeren werkzaamheden uit aan de Rijksstraatweg in Baambrugge 
We hebben in 2024 in samenwerking met de Dorpsraad Baambrugge een plan opgesteld voor de 
inrichting van het gedeelte van de Rijksstraatweg binnen de bebouwde kom. Dit plan heeft tot doel om 
de verkeersveiligheid en leefbaarheid te verbeteren. 
 

Doelstellingen 

B25 | 1.3 Ondernemers krijgen de ruimte om succesvol te ondernemen 
 

Actie(s) voor 2025 

B25 | 1.3.1 We treden toe tot Economic Board Utrecht/Regionale Ontwikkelingsmaatschappij 
(EBU/ROM) 
In 2025 sluiten we een convenant met de EBU/ROM voor de periode 2025 - 2028. Hiermee versterken 
we het regionaal economische netwerk en innovatieve vermogen van de regio. We faciliteren hiermee 
ondernemers uit de gemeente om te profiteren van de diensten die EBU/ROM leveren. 
 

B25 | 1.3.9 We faciliteren ondernemers(verenigingen) in het verhogen van de organisatiegraad 
Er is bij ondernemers(verenigingen) de behoefte om de organisatiegraad te verhogen. Wij faciliteren 
ook in 2025 initiatieven vanuit ondernemers om de organisatiegraad te verhogen. Hierbij benutten we 
de middelen en capaciteit die provincie Utrecht beschikbaar stelt. 
 

B25 | 1.3.10 We faciliteren de ruimtebehoefte van lokale ondernemers 
Het onderzoek naar ruimtebehoefte uit 2024 geeft inzicht in de ruimtebehoefte van lokale 
ondernemers. We zetten in op het zo goed mogelijk faciliteren van deze behoefte binnen de 
gemeente. Wij verzoeken hiervoor de provincie om een grotere uitbreiding van het Bedrijventerrein 
Mijdrecht op te nemen in de provinciale programmering van 2025. Ook zetten we in op het beter 
benutten van ruimte op de bedrijventerreinen. Hiervoor zetten we de (ruimtelijke) instrumenten in die 
komen uit de bedrijventerreinenstrategie. 
 

B25 | 1.3.2 We stellen een Economische visie op 
Samen met betrokken stakeholders stellen we een nieuwe Economische visie op en leggen deze ter 
besluitvorming voor aan de raad. 
 

B25 | 1.3.3 We voeren het actieplan bedrijventerrein Mijdrecht uit 
We geven uitvoering aan het Actieplan toekomstbestendig bedrijventerrein Mijdrecht. Dit is een 
gezamenlijk actieplan met ondernemers. We zetten in op een integrale aanpak door aan te sluiten bij 
andere beleidsvelden. 
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B25 | 1.3.4 We organiseren de Dag van de Ondernemer 
Op 20 november organiseren we samen met ondernemers(verenigingen) een bijeenkomst voor 
ondernemers om te inspireren en te netwerken. 
 

B25 | 1.3.5 We doorlopen de planologische procedure voor het nieuwe Bedrijventerrein Mijdrecht 
Het Bedrijventerrein Mijdrecht wordt met 8 hectare uitgebreid. Om deze uitbreiding mogelijk te maken 
wordt in 2025 de planologische procedure doorlopen. 
 

B25 | 1.3.6 We gaan aan de slag met het beter benutten van de ruimte op de bedrijventerreinen 
De bedrijventerreinenstrategie geeft handelingsperspectief voor de herstructurering en 
intensiveringsmogelijkheden van de bestaande bedrijventerreinen. Hierin zijn (ruimtelijke) 
instrumenten genoemd die we in 2025 kunnen inzetten of ontwikkelen voor het beter benutten van de 
ruimte op de bedrijventerreinen. 
 

B25 | 1.3.7 We voeren plannen van aanpak uit voor toekomstbestendige centra 
In 2025 gaan we verder met de uitvoering van de plannen van aanpak. 
 

B25 | 1.3.8 We faciliteren snel internet voor onze inwoners en ondernemers 
In 2025 gaat een marktpartij verder met de aanleg van glasvezel in het buitengebied. Dit gebeurt op 
basis van de samenwerkingsovereenkomst die we in 2024 hebben ondertekend. 
 

Doelstellingen 

B25 | 1.4 Een klimaatneutrale gemeente in 2050 
 

Actie(s) voor 2025 

B25 | 1.4.1 We verduurzamen gemeentelijk vastgoed en stimuleren de verduurzaming van 
maatschappelijk vastgoed 
Het college zet zich in voor de verduurzaming van gemeentelijk en maatschappelijk vastgoed. 
Conform het vastgestelde Integraal Huisvestingsplan en het vastgestelde Integraal Duurzaam 
Vastgoedbeheerplan voert het college de maatregelen uit. Voor het gemeentelijk vastgoed betreft dit 
onderhoud en verduurzaming. Voor onderwijs- en maatschappelijke gebouwen richten we ons op 
nieuwbouw of levensduur verlengende renovatie. 
 

B25 | 1.4.2 We voeren de beleidsplannen grote en kleinschalige zonnevelden uit en zetten ons in voor 
zon op dak 
Het college zet zich in om het doel van 0,09 TWh zon op land (ongeveer 95 hectare) en 0,03 TWh zon 
op dak in 2030 te realiseren. Dit doen we door het uitvoeren van het beleidsplan voor de realisatie van 
grootschalige en kleinschalige zonnevelden. Met dit beleid helpen we (lokale) energie-initiatieven met 
het realiseren van zonnevelden. Het college initieert projecten op daarvoor geschikte daken in haar 
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bezit en beheer. Het college communiceert over en organiseert acties om eigenaren van grote daken 
te stimuleren zonnepanelen te leggen. Daarbij houden we rekening met netcongestie. 
 

B25 | 1.4.3 We starten met de uitvoering van de aanpak circulariteit zoals opgenomen in het 
spoorboekje 
De aanpak richt zich op de thema's: inkoop en aanbesteding, gebiedsontwikkeling en vastgoed, 
economie en afval. Dit doen we zowel binnen de gemeentelijke organisatie als met ondernemers 
binnen de gemeente. 
 

B25 | 1.4.4 We organiseren acties om bedrijven te helpen bij het verlagen van hun energieverbruik 
Het college organiseert acties en communiceert over de mogelijkheden van energiebesparing bij 
bedrijven om het verlagen van energieverbruik te stimuleren. Bijvoorbeeld: 

 Energyhub bedrijventerrein Mijdrecht; 
 Samenwerking met de Duurzaamheidpartners. 

 

B25 | 1.4.5 We organiseren acties om inwoners te helpen bij het verlagen van hun energieverbruik 
Het college organiseert verschillende acties om inwoners te ondersteunen bij het verlagen van het 
energieverbruik. Bijvoorbeeld: 

 Energieklussers van De Energieke Rondeveners die kleine maatregelen bij mensen met 
energietoeslag uitvoeren; 

 Ondersteuning van Verenigingen van Eigenaren om verduurzamingsprocessen op gang te 
krijgen; 

 Lokale aanpak isolatie die zich focust op het isoleren van woningen met een WOZ-waarde 
onder de NHG-grens; 

 In samenwerking met Cazas komen tot uitgangspunten voor de verduurzaming van 
woonblokken met particuliere koop- en sociale huurwoningen door elkaar. 

 

B25 | 1.4.6 We gaan verder met implementeren van de vergunning flora-fauna activiteit onder de 
omgevingswet op basis van het soortenmanagementplan 
We verwachten in 2024 op basis van een soortenmanagementplan een gebiedsbrede vergunning 
flora-fauna activiteit onder de omgevingswet te hebben verkregen. Het gebruik van deze vergunning 
vergt implementatie binnen de gemeentelijke organisatie. Dit start in 2024 en loopt door in 2025. 
Daarnaast zijn wij verplicht tot het monitoren, administreren en rapporteren over de instandhouding 
van onder de vergunning vallende beschermde soorten (gebouwbewonende vleermuizen, 
gierzwaluwen en huismussen). 
 

B25 | 1.4.7 We bevorderen klimaatadaptatie in de gemeente 
We voeren acties uit op basis van het Klimaatadaptatieplan, waarbij: 

 We bij het (her)inrichten van de openbare ruimte met een integrale benadering aanvullende 
maatregelen nemen voor een klimaatbestendigere openbare ruimte; 

 We met verschillende acties (informeren, delen van goede voorbeelden) inwoners stimuleren 
om hun perceel te vergroenen; 

 We onnodige verharding in de openbare ruimte gaan verwijderen. 
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B25 | 1.4.8 We actualiseren de Transitievisie Warmte 
In 2021 is de Transitievisie Warmte vastgesteld. Daarbij lag focus op het verlagen van het 
energieverbruik in woningen. We herijken de Transitievisie in de vorm van een Warmteprogramma op 
basis van de Omgevingsvisie. In het Warmteprogramma brengen we per gebied de meest kansrijke 
warmte-alternatieven in kaart. 
 

B25 | 1.4.9 We stimuleren duurzame mobiliteit in de gemeente 
Het college zet zich in om duurzame mobiliteit bij inwoners en werknemers van bedrijven in de 
gemeente te stimuleren op basis van het in november 2023 vastgestelde Mobiliteits- en 
Verkeersveiligheidsplan 2023-2030. 
 

Doelstellingen 

B25 | 1.5 Beschermen, behouden en beleefbaar maken van het cultureel erfgoed voor inwoners en 
bezoekers 
 

Actie(s) voor 2025 

B25 | 1.5.1 We zetten ons in voor de herontwikkeling en het toegankelijk maken van de forten van de 
Stelling van Amsterdam 
We werken mee aan de herbestemming van Fort bij Uithoorn, begeleiden het ruimtelijk proces van 
Fort bij Abcoude en Fort bij Nigtevecht en gaan in gesprek met de nieuwe eigenaar van Fort aan de 
Winkel. 
 

B25 | 1.5.2 We voeren fase 2 van het project aanwijzen nieuwe gemeentelijke monumenten uit 
In fase 2 richten we ons op het behouden van het karakter van onze dorpslinten. We bereiden de 
aanwijzingsprocedure voor volgens de Verordening Fysieke Leefomgeving. We betrekken hier de 
eigenaren en inwoners bij. 
 

B25 | 1.5.3 We maken onze monumenten herkenbaar 
We bieden elke monumenteigenaar een nieuw monumentenschild aan. 
 

B25 | 1.5.4 We organiseren en faciliteren erfgoedevenementen 
We maken erfgoed beleefbaar voor onze inwoners door Open Monumentendag te organiseren. We 
organiseren twee keer per jaar een Monumentencafé voor monumenteigenaren.  
 

B25 | 1.5.5 We geven inzicht in wat de omgeving van een monument is 
Per rijks- en gemeentelijk monument bepalen we wat de reikwijdte is van de omgeving van het 
monument. 
 

B25 | 1.5.6 We actualiseren de cultuurhistorische en archeologische waardenkaarten 
We vullen de huidige kaarten aan en maken ze toegankelijk. De geactualiseerde kaarten gebruiken 
we bij het opstellen van de omgevingsplannen. 
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Doelstellingen 

B25 | 1.6 Goed onderhouden en toegankelijke recreatiegebieden 
 

Actie(s) voor 2025 

B25 | 1.6.1 We realiseren doorvaart De Heul 
In 2024 wordt het bestemmingsplan De Heul voorgelegd aan de raad. Indien de raad instemt met het 
bestemmingsplan en het bestemmingsplan nadien onherroepelijk wordt, realiseren we de doorvaart 
en het fietspad. Het tijdstip van onherroepelijk worden is afhankelijk van beroepsprocedures bij de 
Raad van State. 
 

B25 | 1.6.2 We voeren de Visie Recreatie & Toerisme uit 
Samen met betrokken stakeholders geven we vervolg aan de acties die staan in de Visie Recreatie & 
Toerisme. 
 

Doelstellingen 

B25 | 1.7 Ruimtelijke initiatieven worden ondersteund op basis van het toekomstbeeld voor De Ronde 
Venen 
 

Actie(s) voor 2025 

B25 | 1.7.1 We stellen een visie op Vrijkomende Agrarische Bebouwing (VAB) vast 
In 2024 is gestart met de werkzaamheden voor het opstellen van een visie op vrijkomende agrarische 
bebouwing. De eerste helft van 2025 wordt deze visie ter vaststelling aan de raad aangeboden. 
Deze visie wordt in overleg met agrariërs, ketenpartners en belangenorganisaties opgesteld. Doel 
hierbij is om inzichtelijk te maken hoeveel boeren voornemens zijn te stoppen, welke wensen zij 
hebben voor vervolgfuncties van het bedrijf en welke van deze wensen (op welke plek) ruimtelijk 
aanvaardbaar zijn. 
 

B25 | 1.7.2 We geven vervolg aan de Pilot Waeterrijck 
We onderzoeken gezamenlijk met de provincie Utrecht onder welke voorwaarden de bestemming van 
dit gebied gewijzigd kan worden naar wonen. De pilot is bedoeld om van te leren en ervaring op te 
doen die gebruikt kan worden voor andere casussen. En dat dit kan leiden tot instrumentarium of kan 
dienen als basis voor hernieuwde regelgeving (zowel provinciaal als gemeentelijk) rondom 
permanente bewoning. Het streven is dat deze regelgeving als basis kan dienen voor meerdere 
locaties in onze gemeente. 
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Doelstellingen 

B25 | 1.8 We handhaven wat waardevol is en verlenen vergunningen op basis van het planologisch 
kader 
 

Actie(s) voor 2025 

B25 | 1.8.1 We starten met het uitvoeringsplan Bestemmingsplan Plassengebied 
Het bestemmingsplan Plassengebied biedt een nieuw planologisch kader voor gebruik en bebouwing 
op de Vinkeveense Plassen. De bestaande situatie op de legakkers wordt in overeenstemming met de 
planologische situatie in het nieuwe bestemmingsplan. Dit betekent dat afwijkende bebouwing moet 
worden aangepast, inclusief de voorwaarden die in het bestemmingsplan aan de bouw- en 
gebruiksmogelijkheden zijn gekoppeld. 
 

B25 | 1.8.2 We starten met het opstellen van één omgevingsplan voor de hele gemeente 
Gelet op de onbekendheid met het nieuwe instrument, de hoeveelheid werk en tijd die het opstellen 
van het omgevingsplan vraagt, schakelen we externe expertise in. Op deze manier zorgen we ervoor 
dat er binnen 4 jaar een omgevingsplan voor de gemeente wordt vastgesteld en de ambtelijke 
organisatie hierna de kennis en kunde heeft om dit in het vervolg zelf te doen. 
 

B25 | 1.8.3 We stellen in 2025 de omgevingsvisie vast 
Bij het opstellen van de omgevingsvisie worden inwoners, ondernemers en de raad betrokken. Het 
streven is om in 2024 een ontwerp-omgevingsvisie af te ronden en deze ter inzage te leggen. Dit 
maakt het mogelijk om de definitieve omgevingsvisie in 2025 ter besluitvorming aan te bieden. 
 

Doelstellingen 

B25 | 1.9 Een groene, schone en biodiverse openbare ruimte 
 

Actie(s) voor 2025 

B25 | 1.9.1 We intensiveren het groenonderhoud met als resultaat een kwaliteitsniveau B 
We zetten het intensiveren van het groenonderhoud voort. Door het groenonderhoud te intensiveren, 
verbeteren we het kwaliteitsniveau met als doel een kwaliteitsniveau B in 2026. In 2025 zetten we 
extra in op het bestrijden van het onkruid in beplanting. 
 

B25 | 1.9.2 We passen het maaibeleid aan, waarbij er een betere balans is tussen de 
onderhoudskwaliteit en het vergroten van de biodiversiteit 
In 2024 hebben we laten onderzoeken wat het maaibeleid moet zijn om meer biodiversiteit te krijgen 
in grasvelden. Op geschikte locaties, afhankelijk van de functie, zal minder gemaaid worden voor 
meer biodiversiteit en op andere locaties maaien we meer om de beeldkwaliteit te borgen. 
 

B25 | 1.9.3 We zetten structureel in op vervanging van groen en bomen met aandacht voor 
biodiversiteit en klimaatadaptatie 
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Het vervangen van bomen en groen zetten we voort. Inwoners denken mee over de bomen en 
beplanting die terugkomen, waarbij we ook rekening houden met soorten die goed zijn voor de 
biodiversiteit. 
 

B25 | 1.9.4 We voeren het Speelbeleid uit 
In 2024 wordt het Speelbeleid ter besluitvorming voorgelegd aan de raad. Op basis van het nog vast 
te stellen Speelbeleid bepalen we de acties voor 2025. 
 

B25 | 1.9.5 We geven vervolg aan het onderzoek naar de toekomst van de afvalbrengstations 
In 2024 wordt onderzoek gedaan naar wat er nodig is om onze afvalbrengstations bij de tijd te 
brengen. Het onderzoek kijkt naar verschillende concepten en locaties. Aspecten als veiligheid, 
circulariteit en gebruikersvriendelijkheid spelen hierbij een rol. Wanneer eind 2024 een 
voorkeursvariant gekozen is, wordt in 2025 een uitgewerkte businesscase en realisatiestrategie 
uitgewerkt: fase 2 uit de startnotitie afvalbrengstations. 
 

Doelstellingen 

B25 | 1.10 Toekomstbestendig maatschappelijk vastgoed 
 

Actie(s) voor 2025 

B25 | 1.10.1 We maken een keuze over het onderbrengen van maatschappelijk vastgoed 
Op basis van een in 2024 gestart onderzoek maken we in 2025 een keuze of en hoe we een deel van 
ons maatschappelijk vastgoed onderbrengen in een stichting of sportbedrijf. Het onderzoek wijst uit 
wat de kosten daarvan zijn. 
 

B25 | 1.10.2 We nemen een beslissing over het meerjarig beheer van De Boei 
In 2024 nemen we het beheer van de Boei over. In 2025 maken we een keuze hoe we de 
accommodatie meerjarig beheren en instandhouden. 
 

B25 | 1.10.3 We starten met de herbouw van dorpshuis De Willisstee 
Hiermee creëren we opnieuw een ontmoetingsplek in Wilnis. De herbouw combineren we met de 
nieuwbouw van de Julianaschool. 
 

B25 | 1.10.4 We starten met de bouw van het nieuwe gemeentehuis 
In 2025 is de planvorming voor het gemeentehuis verder uitgewerkt en leggen we een 
budgetaanvraag voor aan de raad. Daarna starten we met de bouw. 
 

B25 | 1.10.5 We investeren in nieuwbouw en verbouw scholen 
Op basis van het Integraal Huisvestingsplan Onderwijsvoorzieningen 2023 t/m 2037 investeren we in 
de genoemde periode gefaseerd en op basis van een voorafgaand onderzoek per gebouw in 
levensduurverlengende renovatie of in vervangende nieuwbouw (al dan niet op andere locatie). De 
realisatie van deze plannen gebeurt in nauwe samenwerking tussen het schoolbestuur (bouwheer) en 
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de gemeente (financier). In 2025 richten we ons met name op de RKBS Paulusschool (Abcoude), de 
Koningin Julianaschool (Wilnis) en CNS (Abcoude). 
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